
Hjerm Landsbyordning, den 29.09.2020 

  

      

REFERAT: Bestyrelsesmøde tirsdag den 29.09.2020 kl. 17.00 – 20.00 på Skolen i AULA 

(OP) orienteringspunkt. (DP) debatpunkt. (BP) Beslutningspunkt. 

 
Mødedeltagere: Jette, Kristina, Inger, Maria, Nicole, Lone, Anders og Vinni 

Afbud fra Mie, Charlotte og eleverne  

 

OBS: (se pkt. 5 medbring evt. egen pc’er hvis det med Teams driller) 

 
1. Orienteringspunkter (OP) 17.00 – 17.30 

➢ Orientering udsendt (VSH/AJA) 

➢ Elevrådet (Elevrådsformand) (udgår, da der endnu ikke er valgt nyt elevråd) 

➢ Personale (Lone/Charlotte) 

➢ Bestyrelsen (Formanden/næstformanden) 

Referat: 

Ledelsen: Dagtilbuddet åbner op igen for forældre snarest, mandag d. 5. oktober, hvis smittetrykket holder. Dog 

med forskellige restriktioner, som forældrene får med hjem på skrift. 

Covid-19 giver stadigvæk problemer af og til, men i det store og hele går det godt.  

Der er ekstra timer både i indskolingen og store børns gruppen i børnehaven lige for tiden, da der er pres på. 

Der er flere i personalegruppen i dagtilbuddet, der pt. er sygemeldt pga. fysiske skavanker. De er dog på vej tilbage 

igen. 

Personalet fra dagtilbuddet: Høstfest blev afviklet på hver stue. En rigtig god dag. 

Dagplejen: Der er et godt kollegialt samarbejde selv om de for tiden ikke ses så meget. De holder endnu legestue 

udendørs pga. Covid-19. De savner at kunne komme på besøg i børnehaven. De kommer kun, hvis de har et barn der 

snart skal starte i børnehave. 

Vuggestuen: Her arbejdes der meget med udeliv og efterårsaktiviteter.  Bettina skal på pædagogisk 

assistentuddannelsen fra d. 1/11 og et lille år frem, Kris skal læse til jordemoder og stopper d. 1/11. 

Børnehaven: Vi har afsluttet høsttemaet og er ude næsten hver formiddag. Det har været godt for Solbær, at Malene 

er kommet på stuen fuldtids, så der er en gennemgående der hele tiden. 

Fællesfødselsdagen i børnehaven som skulle være afholdt i september, blev holdt på hver enkelt stue i stedet for. 

Storebørns gruppen går hver dag på skolen. Det giver bedre plads til alle. 

Fællesfødselsdag blev ikke holdt alligevel, da vi var for usikre mht. Covid-19. 

Udegruppen: det går rigtig godt. Der er højt til loftet samtidig med struktur. 

Struer Folkeskov skal etableres i 20/21 ved siden af Limfjordskolen, ved Kjelling Høj på 9 hectar. Lillian og Lone er 

med i styregruppen. 2. - 5. klasserne fra Hjerm, skal plante et træ hver. Det skal ende med, at der er 8000 træer 

Bestyrelsen: FRU møde blev aflyst i går pga. Covid-19. 

Der arbejdes på, at klubbørnene kan have et sted, hvor de ikke skal være sammen med de yngre børn i SFO´en. 

Det er ikke tilladt at afholde trivselsarrangementer lige nu pga. Covid-19. Bestyrelsen tager det op senere.  
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2. Præsentationsrunde (DP) 17.30 – 18.00 

- Hvem er den nye bestyrelse?  

- På opfordring en kort præsentation om sig selv og det man brænder for. 

Referat: Udsat til næste møde. 

 

3. Gennemgang af forretningsorden (BP) AJA 18.00 – 18.30 

- Gennemgang af nuværende forretningsorden og evt. tilpasning til ny bestyrelse. 

Referat: Vi gennemgik vedtægter og forretningsorden for Hjerm Landsbyordning. Godkendt. 

 

4. Resultat af afstemning om madordning (OP) VSH 18.30 – 18.50 

- Resultat er klar, hvordan, hvornår melder vi det ud? 

Referat: 50,6 af forældrene stemte for madordningen, men vi bibeholder madpakkerne, da der skulle være et 

fordelsflertal, min. 60 % for at vi ændrer den nuværende praksis. 

 

5. Instruktion i Teams (OP) AJA 18.50 – 19.15 

- Alle hjælpes på Team’s og der laves aftaler om hvordan det bruges. 

- Medbring evt. egen pc’er hvis I ikke er kommet ind. 

Referat: Gennemgang af hvordan Teams er opbygget for bestyrelsen. 

 

6. Portrætbillede af bestyrelsesmedlemmer (AJA) 19.15 – 19.30 

- Husk at få sat håret       

Referat: 

Der bliver taget billeder af alle de fremmødte. Billederne bliver lagt på Landsbyordningens hjemmesiden. 

 

7. Den gode historie 19.30 - 19.45 

Referat: Der kommer snart en komme/gå skærm på AULA i SFO. 

Der er begyndt at komme noget fra Landsbyordningen i Hjerm Posten, og det vil vi prøve at fortsætte med. 

Kan Hjerm Landsbyordning evt. arrangere en kulturfestival for børn for at gøre sig synlige på landkortet? 

 

 

8. EVT 19.45 – 20.00 

Referat: 
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Punkter til næste bestyrelsesmøde: 

- Er det muligt at holde trivsels arrangementer? 

- Præsentationsrunde 

- Charlotte og Mie skal fotograferes 

- Evt. foredrags forening 

 

Husk på P. møde: Kan vi lave noget til Hjerm Posten 

 

Referat underskrevet: 

 

 

 

 

 


